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 افتتاحية العدد

 

 

ٍعلى آلِ  الحوذ لله سة العبلو٘ي ٍالصلآ ٍالسلام على س٘ذ الوشسل٘ي

 ٍأصحبثِ أجوع٘ي.

 ٍأهب ثعذ:

٘ذ لع إًِّ ٍتضاهٌب هع حلَل الوٌبسجٔ الجل٘لٔ فٖ الزّكشى الخّبً٘ٔ ٍالسّت٘ي

التّضح٘بت  الاستقلال الوظفّش على ثلادًب الجضائش الحج٘جٔ، ًستزكش فْ٘ب

ساٗٔ الحقّ ًٍصشٓ  الجسبم التٖ قذّهْب شعجْب الأثّٖ الوٌبضل فٖ سج٘ل إعلاء

فٖ كلّ هشّٓ هي خلالْب  الوظلَه٘ي فٖ كل هكبى، ّزُ الزّكشى تجعلٌب ًتطلّع

صّبس ٍالتّجذٗذ فٖ كبفٔ ٍالإ هْب التّقذمالوستقجل أسوى ٍح٘بٓ كشٗؤ قَ

 الوجبلات العلو٘ٔ ٍالعول٘ٔ.

الووّ٘ض  ٍثْزُ الوٌبسجٔ الوجبسكٔ ًضع ث٘ي أٗذٕ القشّاء الكشام ّزا العذد

عذّٓ هتٌَعٔ  الزٕ ٗضنّ جولٔ هي الوٌجضات العلو٘ٔ الجبدّٓ عبلجت هَاض٘ع

 ٍخبسجِ. ٍحشٗٔ ٍعصشٗٔ، تقذم ثْب ثبحخَى جبدٍّى هي داخل الَطي

أى  ٗحظى هي الجو٘ع ثبلاستفبدٓ ٍالشضى، سبئل٘ي الله العظ٘ن ًٍتوٌى أى

 َٗفقٌب ف٘وب ٗقذم هي الضهي لتقذٗن كل هب َّ ج٘ذ ٍهف٘ذ للجحج العلوٖ

 ٍلطلجتِ الأعضاء، إًِ على رلك قذٗش.

 
 

 

  



 

Editorial of the Issue 

 

Praise be to Allah, the Lord of all worlds,  peace and blessings be upon the seal 

of Messengers and upon his family and all his companions.  

Now then :  

Coinciding with the momentous occasion of the 62nd anniversary of the 

victorious Independence Day of our beloved Algeria, we recall the immense 

sacrifices made by our noble and resilient people in the pursuit of upholding 

justice and supporting the oppressed everywhere. This anniversary inspires us to 

continuously aspire for a higher future and a dignified life based on progress, 

prosperity, and innovation in all scientific and practical fields. 

On this blessed occasion, we present to our esteemed readers this special 

edition, which includes a collection of serious scientific achievements addressing 

various rich and contemporary topics, contributed by dedicated researchers from 

both within the country and abroad. 

 


